

September 04 ,2022

4 سبتمبر 2022

A discussion session on the Muscat Stock Exchange - financial statements for the first half of the year 2022.

جلسة نقاشية عبر بورصة مسقط – البيانات المالية للنصف الأول من العام 2022

The company would like to inform and invite investors and financial analysts to participate in the discussion session through the MSX, which is scheduled to be held on:

تود الشركة إعلام ودعوة المستثمرين والمحللين الماليين إلى المشاركة في الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط والمحدد عقدها في:

On 7 Sept 2022
At 12.00 PM (Muscat Time)
Duration: One hour

اليوم: 7 سبتمبر 2022
التوقيت: 12.00 مساء بتوقيت مسقط
المدة: ساعة واحدة

To present the un-audited financial results of the company for the period ended June 30, 2022, which was disclosed on the Muscat Stock Exchange website on July 27, 2022

وذلك لعرض النتائج المالية غير المدققة للشركة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2022 والتي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ 27 يوليو 2022

سيتم عقد هذه الجلسة عبر الاتصال المرني والمسموع من خلال تطبيق زوم باستخدام الرابط أدناه:

The session will be conducted via Zoom, link below:

<https://us02web.zoom.us/j/84762653890?pwd=ak91QIQyNTYwOUVldmNwdnpkaEhBUT09>

<https://us02web.zoom.us/j/84762653890?pwd=ak91QIQyNTYwOUVldmNwdnpkaEhBUT09>

Meeting Link Meeting ID: 847 6265 3890
Passcode: 836421

Meeting Link Meeting ID: 847 6265 3890
Passcode: 836421

ولمزيد من المعلومات الرجاء التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين

For more information, please contact the Investor Relations Officer
Mr. Mustafa Al Lawati
Email: ir@taageer.com
Phone: +968 24839810

الفاضل/ مصطفى جمعة اللواتي
البريد الإلكتروني: ir@taageer.com
هاتف: 96824839810

Regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،


شاهين بن محمد بن أحمد البلوشي
Shahin Mohammed Ahmed Al Balushi
الرئيس التنفيذي
Chief Executive Officer